

---

## 簡介 PROFILE

**永**隆銀行創立於一九三三年，是香港具悠久歷史華資銀行之一，素持“進展不忘穩健、服務必盡忠誠”之旨向社會提供服務。

本行成立初期規模只屬銀號，隨著戰後香港經濟環境的演變，本行亦日趨成長，逐步拓展現代化銀行業務，為工商業的發展和社會繁榮獻出一分力量。

本行於一九八零年初成為上市公司，現時在香港設有分行三十三間，在國內廣州市及上海市各設有代表處一間，另籌備中的深圳分行亦可望於二〇〇四年三月下旬開業，在美國羅省及英屬開曼群島各設有分行一間，連同總行共有行處三十九間，職員總數逾一千二百人。

本行中文名字「永隆」寓意永遠興隆。今後本行同人仍當繼續善用先進資訊科技之輔助，發揚優良服務傳統，以回報社會人士的愛護支持，並加強拓展國內及海外業務，期望與客戶同步前進，共創繁榮。



Wing Lung Bank, founded in 1933, is among the oldest local Chinese banks in Hong Kong. The Bank has at all times followed its motto of “Progress with prudence, service with sincerity” in providing personalised and sincere service to customers.

Originally established as an indigenous Chinese bank, Wing Lung developed and expanded as Hong Kong underwent a remarkable economic transformation after the War. The Bank has since established itself as one with contemporary outlook and comprehensive services, catering to the needs of the business community and playing a part in the generally vibrant economy of Hong Kong.

The Bank became a listed company in early 1980. At present the Bank has altogether 39 banking offices, including the Head Office, 33 local branches, a branch in Shenzhen, China to be opened towards the end of March 2004, 2 representative offices in China, one in Guangzhou and the other in Shanghai, 2 overseas branches, one in Los Angeles, California, USA and the other in the Cayman Islands, BWI. The Bank has a total staff of more than 1200.

The Chinese name of the Bank means “Perpetual Prosperity”. With continuous upgrading of advanced information technology, the Bank has every confidence that it will be able to further enhance its traditional quality service to justify the support given to the Bank by the general public. The Bank will further develop its mainland and overseas business to better serve the needs of its customers, thus hoping to contribute to the prosperity of Hong Kong.

